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College van Burgemeester en Wethouders 

 
Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp: Evenementen binnen de gemeente Venlo 
Bijlage: Krantenartikel, “Paal en Perk aan grote evenementen in Venlo” dagblad de Limburger. 
 
Venlo, 22 september 2022 
 

 
Geacht college, 
 
De VVD-fractie staat voor een bruisende gemeente en hecht veel waarde aan de vele spraakmakende 
evenementen die Venlo heeft. We zijn trots hoe grote evenementen zoals Zomerparkfeesten, De 
Venloop en Stereo Sunday Venlo op de kaart zetten. Maar niet alleen de evenementen in het 
stadsdeel Venlo dragen wij een warm hart toe. Ook evenementen zoals Bluesrock in Tegelen en het 
Scrooge Festival in Arcen spreken tot de verbeelding en trekken veel bezoekers. 
Het valt ons op dat er een toename is van het aantal evenementen in het stadsdeel Venlo en ziet 
juist vermindering van het aantal evenementen in andere stadsdelen.  
 
Interview dagblad de Limburger april 2020 
In Dagblad de Limburger (april 2020) is te lezen dat de gemeente “paal en perk” gaat stellen aan de 
grote evenementen. ‘Om een balans te vinden tussen levendigheid en leefbaarheid’. ‘Voortaan geldt 
dat kwaliteit boven kwantiteit gaat’, einde citaat.   
De VVD-fractie is benieuwd naar de status hiervan.  
Hiertoe willen wij u de volgende vragen voorleggen: 

1. Hoeveel vergunning-plichtige evenementen hebben er plaats gevonden in 2019. 

2. Hoeveel vergunning-plichtige evenementen hebben er in 2022 plaats gevonden of gaan er 

nog plaatsvinden? 

3. Wat is de verwachting van het aantal evenementen in 2023? 

Graag ontvangen wij een overzicht van de locaties van deze evenementen. 
 
De wethouder stelt in genoemd krantenartikel dat voor grote evenementen de grens is bereikt. Zoals 
voor de Haven, Lage Loswal en Julianapark. Met name op de Lage Loswal zijn activiteiten 
toegenomen. 

4. Zijn omwonenden van de Lage Loswal meegenomen in het vergunningenproces ten aanzien 

van (geluid)overlast en in welk stadium?  

Tevens is in het artikel te lezen dat: ‘Wethouder Pollux eist van de grote evenementen dat deze 
kleine bijstaan met raad en daad’, einde citaat. Gemeente zegt zelf ook een meer steunende en 
stimulerende rol te gaan vervullen.  

5. Hoeveel organisaties van grote evenementen hebben kleine evenementen- organisaties al 

bijgestaan en welke? 

6. Indien deze grote evenementen organisaties hiertoe niet in staat zijn is de gemeente dan 

bereid kleine organisaties de helpende hand toe te steken? 

Tot slot laat de wethouder optekenen dat er een website komt waar evenementen kunnen worden 
aangemeld, zodat deze op een gemeentelijke kalender komen. 

7. Bestaat deze website al? 
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Nogmaals, de VVD-fractie is, net als de wethouder, supertrots op alle evenementen in onze 
gemeente. De genoemde balans is (nog) niet gevonden. Meer spreiding binnen de gemeente zou 
mogelijk kunnen helpen deze balans tussen levendigheid en leefbaarheid wel te vinden. 

8. Zijn er volgens het College evenementen die, met ondersteuning wel/ook plaats kunnen 

vinden in overige stadsdelen?  

9. Is het college bereid om met de evenementen organisaties hierover het gesprek aan te 

gaan? 

10. Welke actie neemt de gemeente als evenementen (vooral) buiten het stadsdeel Venlo 

wegvallen of dreigen weg te vallen? 

 
Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
VVD fractie 
Peter Bastiaens 
 
 
 
 
 
Bijlage: Krantenartikel, “Paal en Perk aan grote evenementen in Venlo” dagblad de Limburger 
 

 
 
 
 


